
 

Referat 

 Idrætsledelsen Krocket 

 

Dag og tid: Tirsdag d. 20-6-2023       kl. 14.00 – 17.00  

Sted: Teams møde  

Praktik: Ordstyrer: Kirsten Pilgaard 

Referent: Dennis Jensen 

 

Deltagere: Kirsten Pilgaard, Jørgen Hansen, Steen Kragh, Ingolf Trabjerg, 

Erik Pallesen & Robert Sørensen 

DGI Repræsentant Dennis Jensen 

 

   

Punkt Dagsorden: Ansvarlig 

1. Kort præsentationsrunde. Ordstyrer 

Beslutning Ikke nødvendig.  

   

2.  Valg af ordstyrer. Ordstyrer 

Beslutning Kirsten Pilgaard valgt som ordstyrer.  

   

3. Valg af referent. Ordstyrer 

Beslutning Dennis Jensen valgt som referent.  

   

4. Godkendelse af dagsorden. Ordstyrer 

Beslutning Erik Pallesen har et punkt omkring Svendborg Krocket, sat ind 

under evt. 

Herefter dagsorden godkendt. 

 

 

5. Nye medlemmer. Ordstyrer 

Beslutning Punkt genoptaget fra sidste møde. 

Stadig svært at tiltrække nye medlemmer. 

Krocket sportens dag gav intet udbytte. 

Faglige seniorer gav ingen udbytte. 

Familiekrocket skal arrangeres med dem som spiller i forvejen, 

det kunne give noget. 

Hvad gør vi for nye medlemmer, så vi ikke skræmmer dem væk 

med de til tider svære regler? 

Krocket kom i gang folder- evt. med et lille skriv til, med 

træningstider, faciliteter osv. 

Langsom indkøringsperiode, så de ikke bliver presset af de mere 

erfarne. 

 

 
6. Fælles Idrætsledelse. Ordstyrer 

Beslutning Punkt genoptaget fra sidste møde. 

Kirsten orienterer om mødet med administrationen i DGI 

omkring den fælles idrætsledelse, hvor det blev vedtaget at gå 

videre med forslaget. Kirsten er overbevist om, at havde vi ikke 

selv taget initiativet til det, så havde administrationen i DGI gjort 

det. Næste træk er et møde i starten af august, hvor 

formændene for de 4 idrætter, sætter sig sammen med 

administrationen i DGI, hvor de blandt andet skal drøfte 

kommissorium i de 4 idrætter. Derefter vil der være et 

opfølgningsmøde i slutningen af august. 

  

Der blev luftet noget utilfredshed over at man ikke fik lov til at 

fremlægge det ude i landsdelene før det blev vedtaget at gå 

videre med det, det var en klar aftale fra sidste møde, at man 

skulle ud og aflevere det først i landsdelene. 

 



 

Side 2 

Der efterlyses et referat fra det første møde imellem de 4 

idrætter og administrationen i DGI. Dennis prøver at finde det. 

Kirsten lover et referat fra næste møde i august.  

 
7. Budget. Ordstyrer 

Beslutning Eriks forslag  Forslag 
Dennis orienterer om at det ville være for kringlet rent 

administrativt, så det blev et nej fra DGI. 

Idrætsledelsen var ikke tilfredse med udmeldingen fra DGI og 

der blev bedt om at prøve endnu engang at finde en løsning. 

Dennis går videre med det. 

Jørgen kom med forslag om at tiltrække sponsorer, ikke noget 

problem med DGI, det havde de fået grønt lys for tidligere. Lidt 

spredte meninger, men noget vi vil tænke over. 

Kirsten fortalte at i Petanque havde de haft held til at tjene en 

del penge og hun ville snakke med formanden for Petanque og 

måske få nogle ideer vi vil kunne bruge i Krocket. 

Der blev spurgt ind til om man måtte se hinandens budgetter i 

landsdelene, Dennis undersøger dette. 

Idrætsledelsen så gerne at der blev lavet nogle mere realistiske 

budgetter ude i landsdelene, da der er nogen der kun bidrager 

med underskud år efter år. Og det er ikke fair at dem som så 

tjener penge, de skal dække dette underskud år efter år. 

 

 
8.  Det første nyhedsbrev. Ordstyrer 

Beslutning Nyhedsbrevet var tilfredsstillende og Idrætsledelsen vil opfordre 

alle til at bidrage med gode historier og andre relevante ting. 

 

 

9. DM.  Ordstyrer 

Beslutning Jørgen står for DM i par som holdes i Hasle, tilbud er indhentet 

og indbydelsen forventes udsendt inden længe. 

Ingolf står for DM for hold som holdes i Give, tilbud er indhentet 

og indbydelsen forventes udsendt inden længe. 

Erik står for DM i enkeltmands i Varde, der har været lidt 

problemer med plads og noget sygdom, men der arbejdes på 

sagen og han forventer at det hele er på plads inden længe. 

Indbydelserne til DM udsendes samtidigt. 

Splitflag og andre rekvisitter befinder sig i Sydvest, klar til brug. 

 

 

10. Evt. Ordstyrer 

Beslutning Svendborg Krocket har henvendt sig til Erik, angående konflikt 

med fodboldklubben og kommunen. De er blevet smidt væk fra 

deres baner og har fået at vide at de fremadrettet skal træne et 

andet sted. Idrætsledelsen opfordrer Svendborg Krocketklub at 

kontakte DGI Fyn ( Erik kontakter Svendborg om beslutning ). 

Jørgen foreslog at lave en ny turnerings-/stævne struktur, hvor 

man var garanteret min. 4 kampe og så afsluttes med en finale. 

De havde afprøvet det på Sjælland og det gik fint. Aftaler at 

tænke over det til næste møde og Jørgen laver et udkast til en 

spilleplan. 

Dennis kom med forslag til at lave arrangementer på 

campingpladser, der er en masse fastliggere i vores målgruppe 

og potentiale for nye medlemmer. Stemning for at arbejde 

videre med det og Dennis følger op på dette.  

 

 

11. Næste møde. Ordstyrer 

https://mimer.dgi.dk/offentlig/aba37b8462d04d5bb4018dc79045352b


 

Side 3 

Beslutning Teams møde torsdag den 24. august, kl. 14.00 – 17.00  

 

 


